

#### 艾斯特EDGE立式无线充电器 用户手册

# 感谢您购买ISDT EDGE立式无线充电器

由于产品功能不断更新,您手中的说明书可能会与实际操作有所出入。 请以实际功能为准。

## 警告与安全提示

为确保您的安全和良好的用户体验,请在使用本产品前阅读本说明和警告: • 确保透配器运离潮湿,商水和高温; • 确保易燃、易覆炸物品远离适配器的操作区域。

### ● 产品规格

型号: M100C2W

输入参数: 5-20V 5A/100W Max 输出接口: 无线充电: USB-C 1: USB-C 2

输出接口: 无线充电; USB-C 1; USB-C 输出参数: 无线充电: 15W Max:

USB-C1/C2: DC 5-15V, 3A/45W Max

输出总功率: 90W

APP连接: 支持 工作温度: 0°C-40°C 存储温度: -20°C-60°C

尺寸: 74\*68\*105.5mm

重量:约196a

# LED灯光指示



- 1: USB-C 1 指示灯
- 2: 无线充电指示灯
  - 3: USB-C 2 指示灯

初次上电时: 灯光是白色灯从左到右以0.5秒/次的频率分别点亮。 电源不匹配时: 三灯皆为红灯目快速闪烁, 闪和灭皆为0.2秒/次。

待机时: 为常亮白灯。

无线充工作时:中间灯为绿色,功能错误时为红灯慢闪, 亮和灭皆为0.5秒/次。

USB-C工作时: 普通充电时为蓝灯常亮, 快速充电时为紫灯常亮, 功能错误时为红灯慢闪, 亮和灭皆为0.5秒/次。

OTA升级时: 三灯皆为蓝色常亮灯。





To ensure the charging safety while offer better use experience, we insist that you should read these terms through before using the product.

 To make sure that adapter stay far away from damp, rain and heat; . To make sure that adapter's operating area stay far away from flammable and

explosive materials. Specifications

Model: M100C2W

Input: 5-20V 5A/100W Max

Output port: Wireless Charging; USB-C1; USB-C2

Total output: 90W

APP connection: Support Operating temp: 0°C-40°C

Output: Wireless Charging: 15W Max;

Storage temp: -20°C-60°C

USB-C1/C2: DC 5-15V 3A/45W Max

Size: 74\*68\*105.5mm Weight: About 196a

#### LED Indicators



- 1: USB-C1 indicator
- 2: wireless charger indicator
- 3: USB-C2 indicator

When first charging: the initialize light is white from left to right at a frequency of 0.5 s/time.

When power supply mismatch: three lights are all red and flash quickly, with light flash or light off at a frequency of  $0.2\ s$ /time.

In standby mode: the white light is always on.

When wireless charging: the middle light is green, and the red light flashes slowly when function error. All light on or light off is 0.5s/time.

When USB-C charging: the blue light is the normal charging, the purple light is fast charging, the red light with slow flash is function error, all light on or light off is 0.5s/time.

OTA Update: Three lights are all blue light.